

29 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

“The beautiful thing about learning is that no one can take it away from you.” — B.B. King

Dear Parents,

We are excited to begin another week of learning at Pinnacle American School. Each week brings new opportunities for our students, and together, with your support, we continue building a strong foundation for their success.

MAP Testing – Grades 3 to 6

Starting Sunday, 6th October, students in Grades 3–6 will begin MAP (Measures of Academic Progress) testing in Reading, Language, and Mathematics. These assessments help us identify learning strengths and gaps, guiding teachers to provide the right support for every child.

To accommodate testing, there will be a reduced daily schedule next week. Detailed timings will be shared with parents later this week. We encourage you to help your child get plenty of rest, eat a healthy breakfast, and approach testing with confidence.

Using Data to Support Learning

The MAP assessments will guide our teachers in tailoring instruction to individual student needs. This data, combined with regular classroom learning, ensures that every child is supported in their journey of growth. We will also continue integrating platforms like ExactPath to provide personalized reinforcement at home and in school.

Reminders for the Week

- Uniform: Students should arrive in full school uniform each day.
- Punctuality: Arriving on time ensures students do not miss valuable learning.
- Healthy Meals: Please support ADEK’s policy by packing balanced and nutritious snacks and lunches.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

29 SEP 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Celebrating Student Leadership

Our Student Council elections have now been completed, and we are proud of our students who have shown initiative and responsibility in this process. This is an important step in developing leadership and encouraging student voice in our school community. The student council team members will be announced in the whole school assembly today.

UAE Culture, Heritage, and Moral Education

Moral Education lessons from Grades 1 to 6 play a central role in strengthening our students' identity and values. These lessons highlight:

- Family and Community – understanding how family roles support the wider community, and why teamwork and cooperation are essential.
- UAE Symbols and Traditions – exploring the national flag, kandura, abaya, falcons, camels, and special celebrations like National Day and Ramadan.
- Heritage and Values – learning about traditional crafts, music, food, and hospitality, while reflecting on values such as generosity, respect for elders, and pride in cultural roots.
- Intangible Heritage – appreciating practices like falconry, camel racing, pearl diving, and traditional music and dance as important parts of the UAE's story.

Through Moral Education, students not only build knowledge of UAE culture but also develop essential values of respect, unity, and pride in heritage. These connections remind us that learning is not only about academic achievement but also about nurturing character and identity.

Closing Note

As your Principal, I am proud of the dedication shown by our students and teachers every day. Thank you for your continued support and partnership in building a school culture rooted in respect, responsibility, and achievement.

Together, we ensure that Pinnacle American School is a place where children thrive, families feel connected, and the community is proud.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أولياء الأمور الأعزاء،

نحن متحمسون لبدء أسبوع جديد من التعلم في مدرسة بينكل الأمريكية. يجلب كل أسبوع فرصًا جديدة لطلابنا، ومعًا، بدعمكم المستمر، نواصل بناء أساس قوي لنجاحهم.

اختبارات MAP - للصفوف من الثالث إلى السادس

ابتداءً من يوم الأحد، 6 أكتوبر، سيبدأ طلاب الصفوف من الثالث إلى السادس باختبارات MAP (مقاييس التقدم الأكاديمي) في مواد القراءة، واللغة، والرياضيات. تساعدنا هذه التقييمات في تحديد نقاط القوة والفجوات في التعلم، مما يوجّه المعلمين لتقديم الدعم المناسب لكل طفل.

نحيطكم علمًا أنه سيتم تقليل الجدول اليومي خلال الأسبوع المقبل لاستيعاب أوقات الاختبار. وسيتم إرسال الجداول المفصلة إلى أولياء الأمور لاحقًا خلال هذا الأسبوع. نرجو منكم دعم أبنائكم من خلال الحرص على حصولهم على قسط كافٍ من النوم، وتناول وجبة فطور صحية، وتشجيعهم على التقدم للاختبار بثقة.

استخدام البيانات لدعم التعلم

ستساعدنا نتائج اختبارات MAP في تخصيص التعليم حسب احتياجات كل طالب. وعند دمج هذه البيانات مع التعلم المنتظم في الصف، نضمن أن يحظى كل طفل بالدعم المناسب في مسيرته التعليمية. وسنواصل أيضًا دمج منصات مثل اكزاكت باث لتوفير تعزيز تعليمي مخصص سواء في المدرسة أو في المنزل.

تذكيرات لهذا الأسبوع:

- الزي المدرسي: يجب على الطلاب الحضور بالزي المدرسي الكامل يوميًا.
- الالتزام بالمواعيد: الوصول في الوقت المحدد يضمن عدم تفويت أي جزء من التعلم.
- وجبات صحية: نرجو الالتزام بسياسة دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) من خلال توفير وجبات خفيفة وغداء صحي ومتوازن.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

الاحتفاء بالقيادة الطلابية

لقد انتهت الآن انتخابات مجلس الطلاب، ونحن فخورون بطلابنا الذين أظهرنا المبادرة والمسؤولية خلال هذه العملية. تُعد هذه خطوة مهمة في تنمية مهارات القيادة وتعزيز صوت الطالب داخل مجتمع المدرسة. سيتم الإعلان عن أعضاء فريق مجلس الطلاب في الطابور الصباحي المدرسي العام اليوم.

الثقافة والتراث الإماراتي والتربية الأخلاقية

تلعب دروس التربية الأخلاقية من الصف الأول إلى السادس دورًا محوريًا في تعزيز هوية طلابنا وقيمهم. وتتناول هذه الدروس المحاور التالية:

- الأسرة والمجتمع: فهم كيف تدعم أدوار الأسرة المجتمع الأوسع، ولماذا يُعد العمل الجماعي والتعاون أمرًا أساسيًا.
- رموز وتقاليد دولة الإمارات: استكشاف العلم الوطني، الكندورة، العباءة، الصقور، الجمال، والاحتفالات الخاصة مثل اليوم الوطني وشهر رمضان.
- التراث والقيم: التعرف على الحرف التقليدية، الموسيقى، الطعام، والضيافة، مع التأمل في قيم مثل الكرم، احترام كبار السن، والاعتزاز بالجذور الثقافية.
- التراث غير المادي: تقدير الممارسات مثل الصقارة، سباقات الهجن، الغوص بحثًا عن اللؤلؤ، والموسيقى والرقصات التقليدية كأجزاء مهمة من قصة الإمارات.

من خلال دروس التربية الأخلاقية، لا يكتسب الطلاب المعرفة بثقافة الإمارات فحسب، بل يطورون أيضًا قيمًا أساسية مثل الاحترام، والوحدة، والاعتزاز بالتراث. وتُذكرنا هذه الروابط بأن التعلم لا يقتصر على التحصيل الأكاديمي فقط، بل يشمل أيضًا تنمية الشخصية وبناء الهوية. كلمة ختامية

بصفتي مديرة المدرسة، أشعر بالفخر تجاه الالتزام الذي يُظهره طلابنا ومعلمونا يوميًا بعد يوم. شكرًا لكم على دعمكم المستمر وتعاونكم في بناء ثقافة مدرسية تقوم على الاحترام، والمسؤولية، والتميز.

معًا، نضمن أن تكون مدرسة بينكل الأمريكية مكانًا يزدهر فيه الأطفال، وتشعر فيه الأسر بالانتماء، ويفتخر به المجتمع بأكمله.